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Sa proteklog
Evropskog prvenstva
odr`anog u Rusiji,
mladi odbojka{
Crvene zvezde vratio
se sa osvojenom
bronzanom medaqom.
Ka`e da je smena
generacija
u reprezentaciji
obavqena na vreme 
i da }e tek biti
uspeha u ovom sportu.
Naredne godine
o~ekuje ga odlazak u
inostranstvo,
a on bi najradije
karijeru nastavio 
u Italiji.
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M
omak koji je pre samo tri godine do{ao iz Zaje~ara u glavni grad
dokazao je svoj veliki talenat, najpre u dresu Crvene zvezde 
a potom nastupima za Reprezentaciju Srbije. On pripada generaciji
naslednika na{eg ~uvenog sastava koji je u proteklih desetak godina
osvojio sve {to se osvojiti mo`e. Dragana Stankovi}a, momka 
koji je potpuno opravdao poverewe selektora Igora Kolakovi}a, 

zamolili smo za razgovor posle povratka iz Rusije gde je na{a podmla|ena
reprezentacija ostvarila izuzetan uspeh osvajawem bronzane medaqe.

Uprkos `estokoj konkurenciji uspeli ste da zabele`ite sjajan uspeh.
Kakvi su Va{i utisci sa {ampionata?

– Bilo je to moje drugo u~e{}e na evropskom prvenstvu, 
tako da sam otprilike znao kakav je sistem takmi~ewa i {ta nas o~ekuje
tamo. Najboqe je kada neko takmi~ewe zapo~nete pobedom. Mi smo 
to uspeli da ostvarimo i posle nam je bilo mnogo lak{e. 
Iako smo nakon toga neplanirano pora`eni od Nema~ke, to nas nije omelo
u postizawu ciqa koji smo zacrtali, a to je bilo polufinale. U fini{u
takmi~ewa po grupama situacija se malo iskomplikovala, pa su nam u
posledwem kolu bila potrebna dva dobijena seta protiv [panije 
da bismo oti{li u Moskvu na polufinale. Ta utakmica je bila 
jako, jako te{ka, zbog dobre igre protivnika i imperativa pobede. 
Me|utim, posle dosta muka i spasene me~ lopte, uspeli smo 
da se domognemo `eqenog ciqa. Taj me~ mi je bio jedan 
od lep{ih trenutaka na prvenstvu, a najlep{i je sigurno bio 
zavr{etak utakmice za tre}e mesto i osvajawe bronzane medaqe 
u me~u sa Finskom. [to se ti~e uspeha, dobro je {to smo 
nastavili niz koji sada ve} iznosi sedam polufinala na evropskim
{ampionatima zaredom.
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– Jednom je i to moralo da se desi. Mislim da je dobro
{to je smena po~ela jo{ 2005. godine, kada su se u na{oj
zemqi odr`avali zavr{nica Svetske lige i Evropsko
prvenstvo. Bio je to smeo ali i neophodan korak, jer smo u hodu
uvodili mlade igra~e u nacionalni tim. Uspeh koji smo
napravili na proteklom Evropskom prvenstvu govori da }e
reprezentacija Srbije i daqe biti u vrhu svetske odbojke.

Trenutno nastupate za Crvenu zvezdu, sa kojom vam ugovor
isti~e slede}e godine. Gde biste voleli da nastavite 
karijeru?

–Qubiteqi odbojke u na{oj zemqi znaju da je najboqa
liga u Italiji. Poznato je da ve}ina na{ih igra~a, kada do|e
vreme da idu u inostranstvo, po pravilu odlaze na Apeninsko
poluostrvo. I ja sam jedan od wih, ali ne po svaku cenu. 
Veoma mi je va`no da prona|em dobar klub u kome }u 
mo}i da napredujem i da se doka`em kako bih imao uspeha 
u nastavku karijere. [to se na{e lige ti~e, evidentno je 
da nam kvalitet iz godine u godinu opada i da odbojka{i 
sve vi{e tra`e svoju {ansu u inostranstvu. Naravno, 
meni je `ao {to je takva situacija. [ampionat Srbije je
medijski i na svaki drugi na~in zapostavqen, dok 
u drugim zemqama ~ije su reprezentacije u svetskom vrhu 
to nije slu~aj.

Rodom ste iz Zaje~ara. Koliko ~esto pose}ujete rodni
grad?

– Kada sam do{ao u Beograd, i{ao sam u rodni grad
svakog vikenda. Bio sam jako vezan za mesto u kome 
sam proveo dvadeset godina. Sada se situacije malo
promenila.Nemam vi{e toliko slobodnog vremena i tek 
kad ugrabim nekoliko slobodnih dana odem ku}i da posetim
roditeqe i prijateqe. 

Nenad S. MILENKOVI]

Svakako najte`i momenat je poraz protiv Rusije u
polufinalu. Iako smo znali da je protivnik izuzetno jak, a mi
smo do{li sa podmla|enim timom u kome su igrala samo
~etvorica starijih igra~a (Grbi}, \eri}, Bo{kan i Miqkovi}),
nadali smo se da uz maksimalno anga`ovawe mo`emo u finale.
Na`alost, nismo uspeli.

Ta medaqa je pro{la nekako nezapa`eno u na{oj javnosti.
Bez zvani~nog do~eka na aerodromu, velikih ~estitki. 
Tek kasnije su usledili prijemi kod zvani~nika. 
Za{to je to tako?

– Kada je o odbojci u na{oj zemqi re~, sigurno je da svi
o~ekuju maksimum i osvajawe zlatne medaqe. A i momci koji su
ranije igrali za reprezentaciju pomalo su razmazili na{e
qubiteqe sporta. ^ini mi se da je ovo tre}e mesto oceweno
kao neki zadovoqavaju}i, ali ne i veliki uspeh na{e
reprezentacije. [to bi {kolarci rekli – jaka trojka.Moje
mi{qewe je da gre{e oni koji tako misle.Na nama mla|ima je
da to doka`emo i da nastavimo sa uspesima. 

Za razliku od reprezentativaca u drugim sportovima,
odbojka{i se uvek redovno odazivaju pozivu selektora.
Za{to i drugi ne slede va{ primer?

– Velika je ~ast nastupati pod dr`avnom zastavom i to bi
svakom sportisti trebalo da bude zvezda vodiqa. Uspeh u
klubovima je jedna vrsta sre}e, a igrawe za reprezentaciju je
ne{to sasvim, sasvim drugo. Taj ose}aj se ne mo`e re~ima
opisati niti se mo`e sa bilo ~im drugim uporediti. Na
savesti je svakog sportiste {ta mu je pre~e. 

Trenuto je u srpskoj odbojci velika smena generacija, kako
vidite budu}nost ovog sporta kod nas?
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